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STS-‐sektionens	  Stormöte	  2014-‐11-‐20	  
Protokoll	  
	  
Tid:	  torsdag	  20	  november	  kl.	  17.15	  
	  
Plats:	  Häggsalen,	  Ångströmlaboratoriet	  	  
	  

Bilagor	  
	  
A. Närvarolista	  
	  
B. Föredragningslista	  
	  
C. Verksamhetsplan	  HT	  2014	  
	  
D. Budgetförslag	  VT	  2015	  
	  
E. Verksamhetsplan	  VT	  2015	  
	  
F. Proposition:	  Varumärkesplan	  

	  
G. Proposition:	  Vägledande	  dokument	  gällande	  överlämning	  och	  hantering	  

av	  testamenten	  
 
	  

	  

§	  1.1	  Mötets	  öppnande	  	  

Teddy	  Viberg,	  ordförande	  för	  SSTSS,	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  
öppnat.	  	  

	  

Preliminärer	  (§§	  1)	  
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§	  1.2	  Val	  av	  mötesordförande	  
	  

	   Freja	  Nielsen	  väljs	  till	  mötets	  ordförande.	  	  

§	  1.3	  Val	  av	  mötessekreterare	   	   	  

	  
Malin	  Rosenberg	  väljs	  till	  mötets	  sekreterare.	  	  

§	  1.4	  Val	  av	  justeringspersoner	  tillika	  rösträknare	  	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	  välja	  Caroline	  Lundström	  och	  Anderas	  Bergensund	  till	  mötets	   	  
	   	   justerare	  tillika	  rösträknare.	  	  

§	  1.5	  Justering	  av	  röstlängd	  	  

Sandra	  Dage	  informerar	  att	  44	  stycken	  studenter	  är	  närvarande	  vid	  kvällens	  
stormöte.	  Dessa	  studenter	  innefattar	  STS-‐	  samt	  MILI-‐studenter.	  Inga	  
forskarstudenter	  är	  närvarande.	  	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	   godkänna	  röstlängden.	  	  

§	  1.6	  Godkännande	  av	  föredragningslista	  
	  

	   Stormötet	  beslutar	  

att	  	   godkänna	  den	  föreslagna	  föredragningslistan	  med	  tilläggsyrkande	  av	  §	  2.6	  STS-‐
priset,	  §	  3.10.1	  Sammankallande	  och	  §3.10.2	  Övriga.	  	  	  

§	  1.7	  Mötets	  behöriga	  utlysande	  
	  

Teddy	  Viberg	  informerar	  att	  kallelsen	  till	  Stormötet	  skickades	  ut	  till	  sektionens	  
medlemmar	  2014-‐10-‐31.	  Kallelsen	  utkom	  därmed	  20	  dagar	  före	  Stormötet	  och	  det	  
är	  mer	  än	  20	  behöriga	  personer	  närvarande.	  

	   Stormötet	  beslutar	  
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	   att	  	   Stormötet	  ska	  anses	  vara	  behörigt.	  	  

§	  1.8	  Avstämning	  av	  beslutsuppföljning	  

Teddy	  Viberg	  går	  igenom	  punkter	  ur	  Verksamhetsplan	  HT	  2014	  (se	  bilaga	  C)	  och	  
presenterar	  vad	  som	  har	  respektive	  inte	  har	  uppfyllts	  av	  styrelsen	  2014.	  	  
	  
(i) Sektionens	  fasad	  utåt	  

Standardiseringen	  av	  dokumentmallar	  är	  ej	  gjord	  helt	  och	  hållet,	  arbetet	  
kommer	  att	  fortsätta	  under	  våren.	  Arbetet	  med	  hemsidan	  är	  klar,	  STS	  har	  
en	  ny	  och	  finputsad	  hemsida.	  	  

(ii) Samarbete	  mellan	  UTN	  och	  SSTSS	  

Kontakten	  med	  FUM	  har	  förbättrats	  avsevärt	  och	  en	  ny	  kontaktperson	  har	  
tilldelats	  sektionen.	  Teddy	  har	  deltagit	  i	  För-‐FUM-‐möten	  och	  rapporter	  
har	  fåtts	  av	  Emil	  Svensson,	  sammankallande	  för	  FUM,	  kontinuerligt.	  	  

(iii) Individuellt	  styrelsearbete	  

Det	  individuella	  styrelsearbetet	  har	  gjorts	  som	  det	  var	  tänkt,	  dock	  upplevs	  
det	  som	  om	  tröskeln	  för	  icke-‐engagerade	  medlemmar	  inte	  har	  sänkts	  så	  
som	  det	  var	  tänkt.	  

(iv) Sektionens	  minne	  

Arbetet	  mot	  att	  få	  en	  bra	  dokumentdatabas	  har	  påbörjats,	  men	  inte	  
avslutats	  helt.	  En	  stor	  del	  av	  struktureringen	  kommer	  göras	  under	  skiftet,	  
all	  kunskap	  kommer	  föras	  över	  till	  nästa	  års	  styrelse.	  Det	  är	  ännu	  svårt	  för	  
medlemmar	  utanför	  styrelsen	  att	  hitta	  viss	  information,	  men	  detta	  
kommer	  förbättras	  genom	  den	  nya	  hemsidan.	  	  

(v) Studiebevakning	  

Studiebevakningen	  har	  fortgått	  som	  planerat.	  Vad	  gäller	  
föreläsningsdatabasen	  till	  hemsidan	  så	  kommer	  arbetet	  att	  fortgå	  under	  
vårterminen.	  	  
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(vi) Ekonomi	  

Ett	  antal	  studiecirklar	  har	  startats	  upp,	  dels	  inom	  styrelsen	  men	  också	  för	  
casegruppen	  och	  STS-‐kören.	  Genom	  dessa	  kommer	  det	  att	  komma	  in	  
intäkter	  från	  Folkuniversitetet	  under	  höstterminen.	  	  

(vii) Studiesociala	  frågor	  

Skyddsombud	  har	  tillsatts,	  men	  inga	  enskilda	  möten	  har	  hållits	  ännu.	  
Möte	  med	  bollplank	  kommer	  hållas	  i	  december.	  

(viii) Kommunikation	  inom	  sektionen	  

Den	  punkt	  som	  styrelsen	  2014	  i	  störst	  utsträckning	  inte	  har	  uppfyllt	  gäller	  
kommunikationen	  med	  övriga	  sektionsengagerade.	  Till	  styrelsemöten	  har	  
engagerade	  personer	  bjudits	  in	  enskilt	  medan	  de	  större	  och	  öppnare	  
mötena	  som	  planerats	  att	  genomföras	  med	  samtliga	  engagerade,	  tyvärr	  
har	  gått	  förbi.	  	  

(ix) Ej	  studierelaterade	  aktiviteter	  

Allt	  har	  gått	  bra	  och	  i	  enlighet	  med	  verksamhetsplanen.	  

(x) Bättre	  samarbete	  mellan	  sektionens	  resurser	  på	  arbetsmarknaden	  

Samarbetet	  med	  casegruppen,	  SM-‐generalerna	  samt	  
studiebesöksamanuens	  Isak	  har	  fungerat	  bra	  under	  hösten	  och	  event	  har	  
arrangerats	  med	  Isak	  och	  casegruppen.	  	  

(xi) Lansering	  av	  mentorskapsprogrammet	  

Mentorskapsprogrammet	  kommer	  komma	  igång	  i	  december.	  	  

(xii) Arbetsmarknadsrelaterade	  event	  

Lunch-‐	  och	  kvällsevent	  har	  arrangerats	  med	  Tieto,	  lunchföredrag	  med	  
Scania	  och	  nästa	  vecka	  kommer	  ett	  event	  arrangeras	  med	  energiföretaget	  
Solvina.	  Isak,	  studiebesöksamanuens,	  har	  arrangerat	  studiebesök.	  	  

(xiii) Teknolog-‐	  och	  Datavetarmottagningen	  

Uppsatta	  mål	  har	  uppnåtts.	  
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(xiv) STS-‐kollektionen	  

Kollektionen	  kommer	  att	  lanseras	  i	  december.	  Overaller	  har	  beställts	  
tillsammans	  med	  muggar.	  	  

(xv) Gemensam	  PR-‐plan	  

PR-‐planen	  påbörjades	  genom	  en	  enkätundersökning	  under	  TD-‐
mottagningen.	  Därefter	  planerades	  det	  att	  genomföra	  en	  workshop	  där	  
studenter	  tillsammans	  med	  alumner,	  engagerade,	  programråd	  och	  övriga	  
intresserade	  kunde	  diskutera	  STS:s	  identitet	  och	  ansikte	  utåt.	  Denna	  har	  
inte	  hunnit	  med	  att	  genomföras.	  	  

Diskussion	  uppstår	  kring	  namnändringsförslaget	  och	  den	  undersökning	  
som	  kretsade	  kring	  detta	  under	  våren	  i	  år.	  Styrelsen	  informerar	  att	  
Elísabet,	  programansvarig,	  är	  informerad	  om	  PR-‐planen	  vars	  utarbetning	  
har	  påbörjats.	  Vidare	  informerar	  styrelsen	  att	  det	  genom	  
namnändringsfrågan	  har	  uppdagats	  att	  problematiken	  med	  namnet	  
System	  i	  teknik	  &	  samhälle	  bottnar	  i	  något	  större	  än	  bara	  ett	  namnbyte,	  
varför	  PR-‐planen	  är	  av	  vikt.	  Alumnstyrelsen	  är	  väl	  insatt	  i	  frågan	  och	  anser	  
den	  mycket	  viktig	  att	  bedriva.	  	  

Gällande	  det	  eventuella	  namnbytet	  har	  Elísabet	  sagt	  att	  vid	  en	  klar	  
majoritet	  (studenter,	  alumner,	  arbetsmarknad,	  blivande	  studenter)	  
kommer	  hon	  bedriva	  frågan	  hårt.	  Det	  skulle	  dock	  bli	  en	  svår	  och	  
omständlig	  process.	  	  

(xvi) Övriga	  upplysningar	  

a. Fokusfrågan	  

Fokusfrågan	  Attraktivitet,	  vilken	  valdes	  av	  styrelsen	  2014	  efter	  den	  
motion	  som	  lades	  på	  Stormötet	  2014-‐12-‐04,	  har	  präglat	  och	  
genomsyrat	  styrelsens	  sektionsarbete.	  Ingen	  proposition	  har	  lagts	  för	  
nästa	  års	  styrelse,	  men	  Teddy	  förklarar	  att	  det	  är	  en	  stark	  
rekommendation	  att	  använda	  sig	  av	  konceptet.	  Fokusfrågan	  är	  ett	  bra	  
sätt	  för	  att	  komma	  igång	  med	  styrelsearbetet	  och	  ett	  bra	  sätt	  att	  
utveckla	  sig.	  	  	  
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b. Postbeskrivningar	  

Postbeskrivningar,	  vilka	  skulle	  ta	  plats	  i	  SSTSS	  stadgars	  bilagor,	  har	  
skrivits	  av	  valberedningen.	  Eftersom	  att	  bilagorna	  inte	  längre	  existerar	  
och	  då	  de	  vägledande	  dokumenten	  har	  tagit	  över,	  krävs	  det	  att	  en	  
proposition	  läggs	  gällande	  detta.	  Problemet	  upptäcktes	  inte	  förrän	  
efter	  motionsstopp.	  Därför	  kommer	  en	  motion	  att	  läggas	  till	  vårmötet	  
istället.	  	  

	  
§	  2.1	  Fastställande	  av	  årsavgift	  

Kassör	  Isac	  Kylberg,	  företrädd	  av	  Filip	  Bengtsson,	  yrkar	  på	  en	  årsavgift	  på	  0	  kronor	  
och	  reducerad	  årsavgift	  på	  0	  kronor.	  	  

	   Stormötet	  beslutar	  	  

	   att	  	   fastställa	  årsavgiften	  på	  0	  kronor.	  	  

§	  2.2	  Budgetförslag	  VT15	  

Då	  Isac	  Kylberg,	  styrelsekassör,	  ej	  är	  närvarande,	  företräds	  han	  av	  Filip	  Bengtsson.	  
Filip	  Bengtsson	  presenterar	  vårens	  budgetförslag	  (se	  bilaga	  D)	  kortfattat.	  

Inga	  större	  ändringar	  har	  skett	  gentemot	  förra	  vårens	  budget.	  De	  förändringar	  som	  
skett	  är	  att	  intäkter	  från	  Folkuniversitetet	  (ca	  10	  000	  kronor)	  tillkommit	  som	  en	  följ	  
av	  att	  styrelsen	  startat	  upp	  studiecirklar.	  Dessutom	  har	  det	  valts	  att	  ge	  vissa	  poster	  
utrymme	  för	  större	  utgifter,	  däribland	  posten	  Artiklar	  till	  STS-‐biblioteket.	  Numera	  
har	  sektionen	  en	  budget	  för	  sektionen	  och	  studierådet,	  d.v.s.	  två	  konton	  kommer	  att	  
bli	  ett.	  Tidigare	  har	  de	  varit	  separata.	  	  	  

Det	  är	  budgeterat	  för	  1000	  kronor	  i	  vinst	  för	  att	  styrelsen	  2015	  ska	  kunna	  ha	  lite	  mer	  
pengar	  att	  röra	  sig	  med	  under	  höstterminen	  2015.	  	  

Frågor	  uppkommer	  gällande	  om	  studierådets	  budget	  innefattar	  MILI-‐studenterna.	  
Filip	  Bengtsson	  svarar	  att	  om	  budgeten	  ska	  täcka	  MILI-‐studenterna,	  är	  svaret	  ja.	  

Stormötet	  beslutar	  

att	  	   anta	  budgetförslaget	  för	  vårterminen	  2015.	  	  

Inkomna	  förslag	  (§§	  2)	  	  
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§	  2.3	  Verksamhetsplan	  VT15	  

Teddy	  Viberg	  visar	  upp	  verksamhetsplanen	  för	  vårterminen	  2015	  (se	  bilaga	  E).	  
Smala	  krav	  ställs	  på	  styrelsen	  2015	  i	  syfte	  att	  ge	  dem	  fria	  händer.	  Ett	  av	  de	  krav	  som	  
ställs	  är	  att	  styrelsen	  ska	  fortsätta	  bedriva	  samarbetet	  med	  Folkuniversitetet.	  	  

Frågor	  uppkommer	  gällande	  Folkuniversitetet	  och	  styrelsen	  förklarar	  att	  det	  är	  ett	  
helt	  kostnadsfritt	  samarbete	  och	  att	  inga	  krav	  ställs	  på	  sektionen	  annat	  än	  att	  minst	  
en	  person	  per	  studiecirkel	  måste	  gå	  en	  kostnadsfri	  utbildning	  här	  i	  Uppsala.	  
Medlemsantal	  behöver	  ej	  redovisas,	  endast	  antalet	  personer	  per	  studiecirkel.	  	  

	   Stormötet	  beslutar	  	  

	   att	   anta	  verksamhetsplanen	  VT15.	  

	  

§	  2.4	  Behandling	  av	  propositioner	  

§	  2.4.1	  Varumärkesplan	  

	   Teddy	  Viberg	  presenterar	  proposition	  Varumärkesplan	  (se	  bilaga	  F).	  	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	  bifalla	  propositionen	  ”Varumärkesplan”.	  	  

	  

	  §	  2.4.2	  	  Vägledande	  dokument	  gällande	  överlämning	  och	  hantering	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  av	  testamenten	  
	  

Teddy	  Viberg	  presenterar	  proposition	  Vägledande	  dokument	  gällande	  
överlämning	  och	  hantering	  av	  testamenten	  (se	  bilaga	  G).	  	  
	  
Ändringsyrkanden	  
	  
(i) Petronella	  Sjögren,	  Hanne	  Lundin,	  Mattilda	  Lindqvist	  och	  Louise	  

Hagström	  yrkar	  att	  ändra	  punkt	  ett	  i	  propositionen	  

-‐ från	  ”Varje	  engagerad	  person	  i	  sektionen,	  oavsett	  om	  hen	  är	  
förtroendevald,	  ansvarig	  för	  ett	  utskott	  eller	  på	  annat	  sätt	  besitter	  
en	  post,	  skall	  efter	  sitt	  engagemang	  uppdatera	  eller	  om	  
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nödvändigt	  skriva	  ett	  helt	  nytt	  testamente	  innehållande	  
erfarenheter,	  tips	  och	  
tillvägagångssätt	  för	  att	  genomföra	  postens	  arbete	  som	  kan	  vara	  
till	  nytta	  för	  kommande	  engagerade.	  Detta	  kan	  göras	  själv	  eller	  i	  
vissa	  fall	  gemensamt	  med	  andra	  engagerade	  med	  liknande	  
uppdrag.”	  

-‐ till	  ”Varje	  engagerad	  person	  i	  sektionen,	  oavsett	  om	  hen	  är	  
förtroendevald,	  ansvarig	  för	  ett	  utskott	  eller	  på	  annat	  sätt	  besitter	  
en	  post,	  skall	  efter	  sitt	  engagemang	  skriva	  ett	  nytt	  testamente	  
innehållande	  erfarenheter,	  tips	  och	  
tillvägagångssätt	  för	  att	  genomföra	  postens	  arbete	  som	  kan	  vara	  
till	  nytta	  för	  kommande	  engagerade.	  Detta	  kan	  göras	  själv	  eller	  i	  
vissa	  fall	  gemensamt	  med	  andra	  engagerade	  med	  liknande	  
uppdrag.”	  

(ii) Petronella	  Sjögren,	  Hanne	  Lundin,	  Mattilda	  Lindqvist	  och	  Louise	  
Hagström	  yrkar	  att	  ändra	  punkt	  tre	  i	  propositionen	  

-‐ från	  ”	  Varje	  engagerad	  ansvarar	  själv	  för	  att	  överlämning	  av	  
testamente.	  Eventuell	  överlämningstillställning	  för	  sin	  post	  
genomförs	  oavsett	  om	  detta	  sker	  individuellt	  mellan	  den	  
nytillträdde	  och	  den	  tidigare	  engagerade	  eller	  i	  grupp	  med	  en	  
större	  överlämning.	  	  
Undantaget	  från	  detta	  är	  fallet	  då	  posten	  vakantsätts	  eller	  tas	  bort,	  
då	  är	  den	  engagerade	  endast	  ansvarig	  för	  skapande	  eller	  
uppdaterande	  av	  testamente.”	  

-‐ till	  ”	  Varje	  engagerad	  ansvarar	  själv	  för	  överlämning	  av	  
testamente.	  Eventuell	  överlämningstillställning	  för	  posten	  
genomförs	  oavsett	  om	  detta	  sker	  individuellt	  mellan	  den	  
nytillträdde	  och	  den	  tidigare	  engagerade	  eller	  i	  grupp	  med	  en	  
större	  överlämning.	  	  
Undantaget	  från	  detta	  är	  fallet	  då	  posten	  vakantsätts	  eller	  tas	  bort,	  
då	  är	  den	  engagerade	  endast	  ansvarig	  för	  skapande	  av	  
testamente.”	  

	   Tilläggsyrkande	  

(i) Petronella	  Sjögren,	  Hanne	  Lundin,	  Mattilda	  Lindqvist	  och	  Louise	  
Hagström	  yrkar	  att	  lägga	  till	  punkt	  fyra	  i	  propositionen	  
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-‐ ”Det	  åligger	  varje	  styrelse	  att	  uppdatera,	  eller	  om	  sådan	  inte	  finnes	  
sedan	  tidigare,	  författa	  en	  för	  sektionens	  engagerade	  gemensam	  
testamentesmall.”	  

	  

	   	   Stormötet	  beslutar	  

	   	   att	  	  bifalla	  motionen	  med	  ändrings-‐	  samt	  tilläggsyrkanden.	  

	  

§	  2.5	  Behandling	  av	  motioner	  

	   Inga	  motioner	  har	  inkommit.	  	  

§	  2.6	  STS-‐priset.	  	  

Valberedningen,	  bestående	  av	  Louises	  Hagström	  (sammankallande),	  Hanne	  Lundin,	  
Petronella	  Sjögren	  och	  Mattilda	  Lindqvist,	  presenterar	  vem	  som	  blivit	  nominerad	  till	  
STS-‐priset	  och	  läser	  upp	  motiveringen.	  Priset	  delas	  ut	  under	  SM-‐gasquen	  på	  
vårterminen	  och	  ges	  till	  en	  person	  som	  gjort	  något	  extra	  för	  STS.	  	  

Tova	  Boustedt	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  som	  förslag	  på	  vinnare	  av	  STS-‐priset	  utsett	  Tova	  
Boustedt	  med	  följande	  motivering.	  Tova	  Boustedt	  är	  en	  examinerad	  STS-‐student	  och	  
har	  genom	  flera	  olika	  engagemang	  inom	  STS	  främjat	  både	  studenternas	  sociala	  och	  
utbildande	  miljö.	  Hon	  har	  blivit	  igenkänd	  som	  en	  spindel	  i	  nätet,	  vilket	  även	  
kännetecknar	  STS-‐programmets	  karaktär.	  Som	  alumn	  är	  hon	  med	  i	  STS-‐
alumnföreningens	  styrelse	  och	  fortsätter	  att,	  med	  ett	  varmt	  hjärta,	  lyfta	  programmet	  
in	  i	  framtiden.	  
	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	   välja	  Tova	  Boustedt	  till	  vinnare	  av	  STS-‐priset.	  	  

Valberedningen	  informerar	  Stormötet	  om	  att	  det	  till	  vårmötet	  kommer	  att	  läggas	  en	  
motion	  gällande	  hur	  man	  utser	  den	  till	  STS-‐priset	  nominerade.	  Efter	  att	  ha	  gått	  
igenom	  processen	  vid	  vår-‐och	  stormöte	  vet	  de	  nu	  hur	  man	  bör	  gå	  tillväga.	  	  
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Förtroendeval	  (§§	  3)	  	  
 
§	  3.1	  Val	  av	  föreningens	  ordförande	  

Valberedningen	  presenterar	  vem	  som	  blivit	  nominerad	  till	  posten	  som	  ordförande	  
och	  läser	  upp	  motiveringen.	  Då	  personen	  befinner	  sig	  på	  ett	  utbyte	  och	  därmed	  inte	  
kan	  vara	  närvarande,	  visas	  en	  film	  där	  nominerad	  presenterar	  sig.	  Frågor	  ställs	  via	  
Facebook,	  där	  nominerad	  är	  online.	  	  

	   Amanda	  Lidström,	  STS4	  

Motivering:	  Amanda	  är	  med	  sin	  varma	  personlighet	  och	  stora	  drivkraft	  en	  STS:are	  
som	  inte	  är	  rädd	  för	  nya	  utmaningar.	  Genom	  sitt	  utbytesår	  i	  Australien	  känner	  
Amanda	  stor	  lust	  att	  komma	  tillbaka	  och	  engagera	  sig	  mer	  på	  STS-‐programmet	  och	  
att	  ännu	  tydligare	  stärka	  STS	  varumärke.	  Genom	  sina	  tidigare	  engagemang	  både	  
inom	  STS	  och	  UTN	  har	  Amanda	  stor	  erfarenhet	  av	  vår	  sektion	  men	  även	  av	  kåren.	  
Med	  sina	  tydliga	  visioner	  vill	  Amanda	  ha	  ökat	  fokus	  på	  sektionens	  engagerade,	  
fortsätta	  med	  idéerna	  kring	  mentorskapsprogrammet	  och	  STS	  profilering.	  Vi	  i	  
valberedningen	  nominerar	  Amanda	  till	  ordförande	  då	  vi	  ser	  tydliga	  ledaregenskaper	  
och	  en	  stor	  vilja	  att	  göra	  STS	  styrelse	  till	  en	  stark	  och	  sammansvetsad	  grupp.	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	   välja	  Amanda	  Lidström	  till	  ordförande	  för	  sektionens	  styrelse.	  	  

	  
§	  3.2	  Val	  av	  antal	  styrelseledamöter,	  utöver	  ordförande	  

Det	  ligger	  som	  förslag	  att	  ha	  7	  stycken	  ledamöter	  i	  sektionens	  styrelse.	  Fyra	  till	  7	  
stycken	  är	  godkänt	  enligt	  SSTSS	  stadgar.	  	  

Stormötet	  beslutar	  

att	  	   godkänna	  förslaget	  om	  7	  styrelseledamöter	  till	  sektionens	  styrelse.	  	  

	  
§	  3.3	  Val	  av	  kvarvarande	  styrelseledamöter	  

Innan	  Valberedningen	  läser	  upp	  vilka	  de	  nominerat	  till	  sektionens	  
styrelseledamöter,	  motkandideras	  en	  ledamotpost.	  	  

Motkandidat:	  Frida	  Kornsäter,	  STS1	  
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	   Valberedningen	  presenterar	  nominerade	  med	  motiveringar	  

	   Sekreterare:	  Mathias	  Alarcón,	  STS	  2	  

Motivering:	  Mathias	  hade	  en	  stark	  ansökan	  med	  tydliga	  visioner	  samt	  konkreta	  
förslag	  på	  hur	  han	  ville	  utveckla	  posten	  som	  sekreterare.	  Han	  besitter	  flera	  
egenskaper	  som	  är	  viktiga	  för	  posten,	  däribland	  att	  han	  är	  en	  god	  lyssnare,	  är	  bra	  på	  
att	  förmedla	  information	  på	  ett	  kreativt	  sätt	  samt,	  kanske	  viktigast,	  så	  tycker	  han	  att	  
det	  är	  väldigt	  kul	  att	  skriva.	  Mathias	  är	  vidare	  en	  person	  som	  fungerar	  bra	  i	  grupp	  
och	  som	  vi	  tror	  kommer	  kunna	  bidra	  till	  styrelsen	  och	  dess	  arbete	  på	  ett	  mycket	  
positivt	  sätt.	  Därför	  har	  vi	  valt	  att	  nominera	  Mathias	  till	  sekreterare	  i	  styrelsen.	  

	   Arbetsmarknad-‐	  och	  alumnkontakt:	  Madeleine	  Persson,	  STS	  2	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Madeleine	  Persson	  till	  ledamot	  till	  
styrelsen	  med	  följande	  motivering.	  Madeleine	  visar	  erfarenhet	  och	  ett	  stort	  intresse	  
på	  att	  upprätthålla	  och	  förbättra	  sektionens	  relation	  till	  arbetsmarknaden.	  Hon	  har	  
genom	  sitt	  nuvarande	  arbete	  som	  SM-‐general	  erfarenhet	  av	  att	  ta	  kontakt	  med	  
företag	  och	  hon	  har	  visioner	  att	  samarbeta	  med	  andra	  sektioner	  inom	  UTN.	  I	  och	  
med	  sitt	  engagemang	  för	  sektionen	  och	  hennes	  förståelse	  för	  gruppdynamik	  tror	  vi	  
att	  Madeleine	  Persson	  kommer	  att	  kunna	  bidra	  till	  styrelsens	  arbete	  på	  ett	  positivt	  
sätt.	  

	   Kassör:	  Robin	  Landau,	  STS2	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Robin	  Landau	  till	  kassör,	  eftersom	  
han	  uttrycker	  både	  driv,	  arbetsvilja	  och	  en	  motivation	  att	  lära	  sig	  om	  bokföring	  i	  sin	  
ansökan.	  Vidare	  besitter	  han	  egenskaper	  som	  stresstålighet	  och	  ett	  brinnande	  
intresse	  för	  STS-‐programmet,	  varför	  valberedningen	  tror	  att	  han	  kan	  bidra	  till	  bra	  
gruppdynamik	  i	  styrelsen.	  Utöver	  detta	  har	  Robin	  erfarenhet	  som	  sektionsfotograf	  
(som	  kassören	  är	  kontaktperson	  för)	  och	  därmed	  redan	  viss	  inblick	  i	  delar	  av	  posten.	  

	   Studiesocialt	  ansvarig:	  Nathalie	  Säflund,	  STS	  1	  

Motivering:	  Med	  sin	  tidigare	  erfarenhet	  från	  styrelsearbete	  och	  med	  en	  stark	  vilja	  att	  
jobba	  för	  studenternas	  hälsa	  och	  välmående	  tror	  vi	  att	  Nathalie	  kommer	  att	  passa	  
bra	  som	  studiesocialt	  ansvarig.	  Nathalie	  har	  en	  tydlig	  bild	  av	  hur	  viktigt	  det	  är	  med	  
studenter	  som	  trivs	  på	  universitetet	  och	  vi	  tror	  att	  hon	  kan	  ge	  ett	  bra	  bidrag	  till	  
sektionens	  studenter	  men	  även	  till	  styrelsen.	  

	   Kommunikations-‐/PR-‐ansvarig:	  Sara	  Hane,	  STS	  1	  

Motivering:	  Sara	  är	  en	  mycket	  social	  person	  som	  även	  beskriver	  sig	  själv	  som	  
kreativ,	  men	  samtidigt	  organiserad,	  vilket	  alla	  är	  viktiga	  egenskaper	  för	  posten	  som	  
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PR-‐ansvarig	  i	  styrelsen.	  Hennes	  ansökan	  var	  stark	  och	  hon	  definierade	  flera	  tydliga	  
visioner	  kring	  vad	  hon	  vill	  utveckla	  med	  posten,	  till	  exempel	  att	  använda	  fler	  olika	  
kanaler	  och	  sociala	  medier	  för	  sektionens	  marknadsföring.	  Sara	  driver	  en	  egen	  
eventfirma	  och	  har	  vidare	  stor	  erfarenhet	  av	  PR	  och	  organisering	  av	  evenemang.	  
Valberedningen	  har	  därför	  nominerat	  Sara	  till	  PR-‐ansvarig.	  

	   Klubbverksmästare:	  Adam	  Linde,	  STS	  3	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Adam	  Linde	  klubbmästare	  med	  
följande	  motivering.	  Adam	  har	  tidigare	  erfarenhet	  av	  arrangemang	  inom	  UTN	  då	  han	  
har	  varit	  med	  och	  anordnat	  en	  overallsittning.	  Han	  lyfter	  vikten	  av	  att	  ha	  en	  god	  
gemenskap	  och	  bra	  stämning	  inom	  sektionen.	  Han	  har	  även	  flera	  visioner	  på	  olika	  
arrangemang	  för	  att	  dels	  öka	  gemenskapen,	  men	  även	  marknadsföra	  STS-‐
programmet	  utanför	  Uppsala.	  Adam	  Linde	  ser	  fram	  emot	  att	  arbeta	  både	  
tillsammans	  med	  en	  styrelse	  och	  ett	  klubbverk.	  

Studiesocialt	  ansvarig:	  Emil	  Svensson,	  STS4	  

Motivering:	  Till	  studierådsordförande	  har	  valberedningen	  valt	  att	  nominera	  Emil	  
Svensson.	  Emil	  framför	  i	  sin	  ansökan	  en	  motivation	  att	  arbeta	  med	  
studentförankring	  –	  att	  styrelsens	  och	  övriga	  engagerades	  arbetes	  kan	  kopplas	  till	  
alla	  studenter	  vid	  programmet	  så	  att	  alla	  kan	  få	  göra	  sin	  röst	  hörd.	  Han	  har	  lätt	  för	  
att	  se	  helheten	  samt	  att	  motivera	  och	  entusiasmera	  andra,	  vilket	  valberedningen	  tror	  
är	  viktigt	  för	  posten.	  Valberedningen	  tror	  också	  att	  Emils	  erfarenhet	  som	  FUM-‐
ledamot	  har	  gett	  honom	  de	  verktyg	  som	  krävs	  för	  att	  leda	  konstruktiva	  
studierådsmöten	  och	  därmed	  kunna	  vidareutveckla	  programmet.	  
	  

	   Stormötet	  beslutar	  

att	   	  efter	  sluten	  omröstning	  välja	  Mathias	  Alarcón,	  Madeleine	  Persson,	  Robin	  
Landau,	  Frida	  Kornsäter,	  Sara	  Hane,	  Adam	  Linde	  och	  Emil	  Svensson	  till	  
ledamöter	  i	  SSTSS	  styrelse	  år	  2015.	  	  

	  
§	  3.4	  Val	  av	  revisor	  	  

Posten	  är	  vakant.	  Teddy	  Viberg	  kandiderar	  på	  plats	  åt	  Isac	  Kylberg	  till	  posten	  som	  
revisor.	  Isac	  Kylberg,	  STS	  3,	  är	  kassör	  i	  SSTSS	  styrelse	  HT	  2014	  och	  efter	  diskussion	  
med	  Miles	  Scherrer,	  kassör	  VT	  2014,	  bestämdes	  det	  att	  Isac	  skulle	  kandidera	  till	  
posten.	  Det	  är	  vanligt,	  men	  inget	  krav,	  att	  tidigare	  kassör	  antar	  sig	  uppgiften	  som	  
revisor.	  	  
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Stormötet	  beslutar	  

att	   välja	  Isac	  Kylberg	  i	  sin	  frånvaro	  till	  revisor	  för	  verksamhetsåret	  2015.	  	  

	  
§	  3.5	  Val	  av	  revisorssuppleant	  

Posten	  är	  vakant.	  	  Louise	  Hagström,	  STS	  3,	  kandiderar	  på	  plats.	  Hon	  kommer	  vara	  
vice	  projektledare	  för	  Utnarm	  2015	  och	  anser	  att	  hon	  bör	  ha	  god	  koll	  på	  
räkenskaperna.	  	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	   välja	  Louise	  Hagström	  revisorssuppleant	  för	  verksamhetsåret	  2015.	  	  

	  
§	  3.6	  Val	  av	  hemsidesansvarig	  

	   Posten	  vakant.	  Ingen	  kandidering	  vid	  Stormötet.	  	  

	   Caroline	  Lundström	  yrkar	  

	   att	   posten	  hemsidesansvarig	  ska	  tillsättas	  av	  styrelsen	  2015.	  	  

	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	   bifalla	  Caroline	  Lundströms	  förslag.	  	  

	  
§	  3.7	  Val	  av	  ordinarie	  ledamöter	  till	  UTN-‐fullmäktige	  

	  
Valberedningen	  har	  nominerat	  två	  av	  tre	  poster	  som	  ledamot	  i	  UTN:s	  Fullmäktige.	  
Den	  sista	  posten	  är	  vakant	  och	  Gabriella	  Elvin,	  STS	  4,	  kandiderar	  på	  plats.	  Gabriella	  
har	  under	  2014	  suttit	  som	  suppleant	  till	  UTN:s	  Fullmäktige	  och	  har	  erfarenhet	  av	  
posten.	  	  

	   Valberedningen	  presenterar	  de	  nominerade	  med	  motiveringar.	  	  
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Emil	  Svensson,	  STS4	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Emil	  Svensson	  till	  ledamot	  och	  
sammankallande	  för	  FUM.	  Emil	  har	  tidigare	  erfarenhet	  av	  FUM	  och	  är	  väl	  införstådd	  
i	  hur	  deras	  arbete	  är	  strukturerat	  och	  hur	  det	  påverkar	  sektionens	  medlemmar.	  Han	  
tycker	  att	  det	  är	  intressant	  att	  sätta	  sig	  in	  i	  olika	  frågor	  och	  han	  är	  inte	  rädd	  för	  att	  
ifrågasätta	  och	  göra	  sin	  stämma	  hörd.	  Han	  visar	  på	  visioner	  på	  hur	  sektionens	  
ledamöter	  kan	  fortsätta	  att	  sitt	  arbete	  med	  att	  hos	  studenter,	  förankra	  de	  beslut	  som	  
tas	  på	  FUM.	  

Sissel	  Vangenborg,	  STS2	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Sissel	  till	  FUM-‐ledamot	  eftersom	  
hon	  i	  sin	  ansökan	  beskriver	  hur	  hon	  är	  strukturerad,	  har	  erfarenhet	  ifrån	  liknande	  
poster	  och	  är	  bra	  på	  att	  framföra	  en	  större	  grupps	  åsikter.	  Hon	  har	  lätt	  för	  att	  prata	  
med	  alla	  typer	  av	  människor	  och	  är	  både	  rak,	  ärlig	  och	  lyhörd.	  Sissel	  beskriver	  även	  
en	  tydlig	  vision	  för	  vad	  hon	  vill	  med	  sin	  ledamotsroll	  –	  att	  verka	  för	  STS-‐programmet	  
men	  även	  få	  utbyte	  av	  och	  kunna	  ta	  lärdom	  av	  andra	  program	  och	  arbeta	  för	  en	  stark	  
och	  sammanhållen	  kår.	  

	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	   välja	  Emil	  Svensson,	  Sissel	  Vangenborg	  och	  Gabriella	  Elvin	  till	  ledamöter	  till	  
UTN-‐Fullmäktige.	  	  

	  

§	  3.8	  Val	  av	  suppleanter	  till	  ledamöterna	  till	  UTN-‐fullmäktige	  

Valberedningen	  har	  nominerat	  två	  personer,	  en	  post	  är	  därför	  vakant.	  Mattilda	  
Lindqvist,	  STS	  4,	  kandiderar	  på	  plats.	  Mattilda	  har	  erfarenhet	  av	  UTN	  från	  bl.a.	  UTN:s	  
Valberedning	  2014	  och	  har	  förtroendeuppdrag	  inom	  UTN.	  	  

Valberedningen	  läser	  ut	  nominerade	  tillsammans	  med	  motiveringar.	  

Therese	  Olsson,	  STS	  1	  

Motivering:	  Therese	  har	  skrivit	  en	  stark	  ansökan	  med	  en	  tydlig	  motivering	  till	  varför	  
hon	  söker	  FUM	  och	  vad	  hon	  som	  suppleant	  kan	  bidra	  med.	  Therese	  är	  både	  lyhörd	  
och	  är	  bra	  på	  att	  framföra	  andras	  åsikter,	  samt	  fungerar	  bra	  i	  grupp.	  Detta	  
tillsammans	  med	  hennes	  stora	  intresse	  för	  hur	  UTN	  och	  STS-‐sektionen	  fungerar	  har	  
gjort	  att	  vi	  valt	  att	  nominera	  henne	  till	  posten	  som	  en	  av	  tre	  FUM-‐suppleanter.	  	  
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Carolina	  Norberg,	  STS	  2	  
Motivering:	  Carolina	  är	  väldigt	  motiverad	  till	  att	  engagera	  sig	  inom	  STS-‐sektionen	  
och	  genom	  detta	  engagemang	  tror	  vi	  i	  valberedningen	  att	  hon	  kommer	  kunna	  vara	  
en	  god	  röst	  för	  STS-‐programmet.	  Carolina	  vill	  öka	  sina	  kunskaper	  om	  UTN	  och	  på	  
grund	  av	  det	  tror	  vi	  att	  hon	  kommer	  att	  anstränga	  sig	  för	  sätta	  sig	  in	  i	  kårens	  
verksamheter.	  	  
	  

Stormötet	  beslutar	  

att	   	  välja	  Therese	  Olsson,	  Carolina	  Norberg	  och	  Mattilda	  Lindqvist	  till	  suppleanter	  
till	  ledamöter	  till	  UTN-‐Fullmäktige	  

§	  3.9	  Val	  av	  gruppledare	  bland	  de	  ordinarie	  UTN-‐fullmäktigeledamöterna	  
	  

Valberedningen	  presenterar	  nominerad	  till	  posten	  samt	  läser	  upp	  motiveringen.	  	  

	   Emil	  Svensson,	  STS	  4	  

	  Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Emil	  Svensson	  till	  ledamot	  och	  
sammankallande	  för	  FUM.	  Emil	  har	  tidigare	  erfarenhet	  av	  FUM	  och	  är	  väl	  införstådd	  
i	  hur	  deras	  arbete	  är	  strukturerat	  och	  hur	  det	  påverkar	  sektionens	  medlemmar.	  Han	  
tycker	  att	  det	  är	  intressant	  att	  sätta	  sig	  in	  i	  olika	  frågor	  och	  han	  är	  inte	  rädd	  för	  att	  
ifrågasätta	  och	  göra	  sin	  stämma	  hörd.	  Han	  visar	  på	  visioner	  på	  hur	  sektionens	  
ledamöter	  kan	  fortsätta	  att	  sitt	  arbete	  med	  att	  hos	  studenter,	  förankra	  de	  beslut	  som	  
tas	  på	  FUM	  

§	  3.10	  Val	  av	  valberedning	  

Valberedningen	  informerar	  att	  tre	  personer	  är	  nominerade	  till	  Valberedningen	  2015.	  
Den	  sista	  posten	  är	  vakant	  och	  de	  skulle	  gärna	  se	  att	  en	  person	  från	  STS	  1	  anmälde	  
sig.	  Michael	  Wallgren	  Fjellander,	  STS	  1,	  kandiderar	  på	  plats.	  Michael	  ser	  tydliga	  
punkter	  på	  vilka	  Valberedningen	  kan	  ändra	  sitt	  informationsflöde	  gällande	  de	  poster	  
som	  kan	  sökas	  till	  stormötena,	  och	  vill	  vara	  med	  och	  arbeta	  för	  att	  fler	  söker	  
engageratposter	  inom	  sektionen.	  Därför	  kandiderar	  han	  till	  ”Övriga”	  under	  §	  3.10.2.	  
Val	  av	  Valberedning.	  	  

§	  3.10.1	  Sammankallande	  

	   Valberedningen	  presenterar	  nominerad	  med	  motivering.	  	  
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	   Anton	  Söderman,	  STS	  4	  

Motivering:	  Valberedningen	  tror	  att	  Anton	  Söderman	  passar	  bra	  på	  posten	  som	  
sammankallande	  representant	  i	  STS	  Valberedning,	  då	  han	  själv	  haft	  uppdrag	  tidigare	  
men	  framför	  allt	  har	  sett	  många	  olika	  typer	  av	  människor	  ta	  sig	  an	  olika	  poster	  och	  
engagemang.	  Valberedningen	  tror	  att	  Antons	  långvariga	  erfarenhet	  av	  STS-‐sektionen	  
och	  dess	  arbete	  kommer	  att	  underlätta	  valberedningens	  fortsatta	  uppdrag.	  

	  	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	  	   välja	  Anton	  Söderman	  till	  sammankallande	  för	  STS-‐sektionens	  valberedning.	  	  

§	  3.10.2	  Övriga	  
	  

	   Valberedningen	  presenterar	  nominerade	  tillsammans	  med	  motiveringar.	  	  

	   Ellen	  Cecilia	  Schnackenburg,	  STS	  3	  

Motivering:	  Ellen	  Cecilia	  är	  en	  strukturerad	  person	  som	  tack	  vare	  sin	  sociala	  förmåga	  
har	  god	  insikt	  i	  STS	  sektionen	  och	  dess	  studenter.	  Vi	  i	  valberedningen	  tror	  att	  Ellen	  
Cecilia	  kommer	  vara	  en	  god	  tillgång	  till	  valberedningen	  då	  hon	  är	  organiserad,	  
ordningsam	  och	  noggrann.	  	  

	   Carolina	  Norberg,	  STS	  2	  

Motivering:	  Carolina	  är	  social	  och	  arbetar	  mycket	  bra	  i	  grupp,	  vidare	  är	  hon	  både	  
noggrann	  och	  påhittig,	  vilket	  är	  bra	  egenskaper	  att	  besitta	  för	  posten	  som	  en	  av	  fyra	  
representanter	  i	  STS-‐valberedning.	  Carolina	  vill	  öka	  kunskapen	  om	  vad	  STS-‐
sektionen	  innebär	  bland	  dess	  medlemmar.	  I	  sin	  ansökan	  tryckte	  hon	  även	  på	  att	  hon	  
själv	  ville	  lära	  sig	  mer	  om	  sektionens	  arbete,	  något	  vi	  tror	  att	  hon	  verkligen	  kommer	  
att	  göra	  i	  valberedningen.	  Därför	  har	  vi	  valt	  att	  nominera	  Carolina	  till	  STS	  
valberedning.	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	   välja	  Ellen	  Cecilia	  Schnackenburg,	  Carolina	  Norberg	  och	  Michael	  Wallengren	  
Fjellander	  till	  STS-‐sektionens	  övriga	  valberedningsmedlemmar.	  	  
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§	  3.11	  Val	  av	  valberedare	  till	  UTNs	  valberedning	  

Ingen	  är	  nominerad	  till	  posten	  och	  den	  är	  därför	  vakantsatt.	  Teddy	  Viberg,	  STS	  3,	  
kandiderar	  till	  posten.	  Teddy	  är	  idag	  ordförande	  för	  STS-‐sektionen	  och	  har	  tidigare	  
varit	  studierådsrepresentant	  och	  vill	  gärna	  vara	  med	  och	  påverka	  i	  UTN.	  Teddy	  
funderar	  dock	  på	  att	  åka	  utomlands	  under	  HT	  2015,	  men	  Mattilda	  Lindqvist,	  
valberedare	  i	  UTN:s	  valberedning	  2014,	  försäkrar	  att	  det	  är	  möjligt	  att	  endast	  vara	  
valberedare	  en	  termin.	  	  

Stormötet	  beslutar	  

att	  	   välja	  Teddy	  Viberg	  till	  valberedare	  till	  UTN:s	  valberedning.	  	  

§	  3.12.	  sektionsfotografer.	  

	   Valberedningen	  presenterar	  nominerade	  och	  läser	  upp	  motiveringarna.	  

	   Niklas	  Pedersen,	  STS	  3	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  nominera	  Niklas	  Pedersen	  till	  
sektionsfotograf	  med	  följande	  motivering.	  Niklas	  har	  ett	  stort	  intresse	  av	  
fotografering	  och	  har	  även	  kunskaper	  om	  redigering	  av	  bilder.	  Han	  vill	  vara	  med	  och	  
lyfta	  och	  föreviga	  alla	  tillställningar	  där	  sektionens	  medlemmar	  deltar.	  

	   Andrea	  Veljkovic,	  STS	  2	  

Motivering:	  Valberedningen	  har	  valt	  att	  till	  sektionsfotograf	  utse	  Andrea	  eftersom	  
hon	  uttrycker	  passion	  för	  fotografering	  samt	  en	  vilja	  att	  föreviga	  alla	  stunder	  som	  
gör	  STS-‐programmet	  till	  det	  bästa	  –	  om	  det	  så	  är	  fingasque	  på	  nation	  eller	  
ovvepyssel	  i	  STS-‐bibblan.	  

	  

	   Stormötet	  beslutar	  

att	  	   välja	  Niklas	  Pedersen	  och	  Andrea	  Veljkovic	  till	  STS-‐sektionens	  fotografer.	  	  
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§	  4.1	  Avtackning	  av	  engagerade	  

Ordförande	  Teddy	  Viberg	  tackar	  av	  samtliga	  engagerade	  under	  verksamhetsåret	  
2014	  .	  Samtliga	  få	  en	  STS-‐mugg	  som	  tack	  för	  sektionsarbetet.	  	  

	  
§	  4.2	  Övriga	  frågor	  

(i) SporTiS	  

Posten	  är	  ännu	  vakant,	  ingen	  har	  sökt	  posten.	  	  

Louise	  Hagström	  yrkar	  
att	  	  	  ålägga	  styrelsen	  2015	  att	  tillsätta	  Sportis.	  	  
	  
	  
Stormötet	  beslutar	  
	  
att	  bifalla	  Louise	  Hagströms	  yrkande.	  	  
	  

	  
(ii) Polackskå	  

Gabriella	  Elvin	  informerar	  om	  att	  man	  kan	  ansöka	  till	  Polackskå.	  Efter	  
Stormötet	  kan	  man	  ställa	  frågor	  till	  henne	  angående	  detta.	  	  

	  

(iii) Efter	  mötet	  

Teddy	  Viberg	  ber	  samtliga	  som	  blivit	  valda	  till	  en	  post	  inom	  sektionen	  
eller	  som	  varit	  verksam	  under	  en	  post	  2014	  att	  stanna	  kvar	  en	  stund	  efter	  
mötet.	  	  

	  

	   Stormötet	  beslutar	  

	   att	   lägga	  samtliga	  tre	  punkter	  till	  handlingarna.	  	  

Övrigt	  (§§	  4)	  	  
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§	  4.3	  Mötets	  avslutande	  

	   Mötesordförande	  Freja	  Nielsen	  förklarar	  mötet	  avslutat.	  	  

	  

	  

	  

	  

___________________________________________	   	   ___________________________________________	  

Mötesordförande	  Freja	  Nielsen	   	   Sekreterare	  Malin	  Rosenberg	  

	  

	  

	  

___________________________________________	   	   __________________________________________	  

Justerare	  Andreas	  Bergensund	   	   Justerare	  Caroline	  Lundström	  
	  
 


